
Geachte leden van de raad, 

Mij naam is Henk Derksen, bewoner aan ‘t Spiker en lid van het comité 

WarnsveldZutphenHoogspanningsVrij. 

Ik heb lang nagedacht of ik wel een bijdrage wil leveren. Uiteindelijk heeft de gezondheidssituatie 

van ruim 1000 huishouden in Warnsveld/ Zutphen de doorslag gegeven. 

Ik ga u binnen een tijdsbestek van vier minuten niet overtuigen over nut en noodzaak van 

verkabelen. Als comité lid heb ik u afzonderlijk vaak ontmoet om onze angst en onzekerheid over te 

brengen en te bespreken, wat uiteindelijk tot een motie heeft geleid. 

De centrale overheid heeft nut en noodzaak echter al in een eerder stadium onderkend en 

maatregelen voor financiering wettelijk vastgelegd, nu Zutphen nog. 

Als burger van Zutphen volg ik de politiek op enige afstand en zie een voortdurende worsteling van 

de politiek over de financiële positie. Kom hier nog op terug. 

Waarom deze strijd tot onderkabbeling: In mijn directe omgeving, een gedeelte van ’t Spiker, zie ik 

veel mensen, zes in getal, die de afgelopen jaren aan kanker zijn overleden en jonge senioren met de 

ziekte van Alzheimer. Ik kan en wil geen causaal verband zoeken voor de aanwezigheid van de 

hoogspanningsleidingen met een hoge concentratie van fijnstof en straling. Mocht dat in de 

toekomst wel vast te stellen zijn dat kunt u een claim verwachten! 

Ik kan mij niet voorstellen dat u als raad en college gezondheidsrisico lopende projecten aan uw laars 

lapt. U bent toch verantwoordelijk voor een gezond milieu in de stad, waar is uw ethisch gevoel? 

Als grootouder van 7 kleinkinderen van 7 tot 2 jaar vinden wij het heerlijk als zij ons bezoeken. Echter 

zij weten nu al dat spelen onder de kabels taboe is.  

Ook nu lees ik in de brief d.d. 24 november 2020 van de Provincie dat zij gaan nadenken als Zutphen 

met een plan komt die een substantiële bijdrage levert aan de provinciale doelen. Beste mensen, dat 

wisten wij ruim vier jaar geleden al. Mw. Werger vond het nodig een andere strategie te volgen. 

Vervolgens lees ik in de memo aan de raad d.d. 22 -12- 2020 een aantal scenario’s. Graag citeer ik 

hier het volgende uit: 

Helaas moeten we deze opgave, het verkabelen van hoogspanningsleidingen afwegen in een totaal 

van opgaven. Gezien onze financiële situatie moeten er keuzes gemaakt worden. 

We brengen daarom in aanloop naar de begroting 2022 in beeld welke maatschappelijke 

opgaven(waaronder andere infrastructurele werken) er de komende tijd aankomen, en welke keuzes 

we kunnen maken binnen de financiële ruimte die er is. We moeten dan dus een integrale afweging 

maken. Ondertussen gaan wij onze lobby richting de provincie doorzetten. Het woord dus zou 

kunnen impliceren: we schuiven het nog mooi voor ons uit! 

Is deze strategie ook gevolgd bij andere projecten zoals: 

De Deventerweg. In Contact van 7 november 2019 las ik dat deze weg onveilig is, ja zelfs een 

gedeelte hoort bij de top 10 van de onveiligste wegen van de provincie. 



Wethouder Matser zegt in het betreffende artikel: Als de raad niet over de brug komt, is er geen plan 

B. Wat een voortvarendheid, twee jaar geleden. Totale kosten geschat op ruim € 2,6 miljoen. 

Het Plein, een organisatie die miljoenen heeft gekost. 

Aanleg nieuwe haven voor ruim 6 miljoen 

Herinrichting IJsselkade  en mogelijke aankoop en renovatie Hanzehof. Vernieuwbouw wordt op ruim 

8 miljoen geschat.  

Deze week Klein Vaticaan, kosten 2,8 miljoen. 

Geachte leden van de raad. Deze opsomming en een twijfelend college maken het voor u lastig. Het 

stoort mij enorm dat ik veel grote bedragen voorbij zie komen die direct of indirect het toerisme en 

verkeersveiligheid ten goede komen, ja zelfs een project als het Klein Vaticaan zal indirect mogelijk 

waardevermeerdering opleveren voor aanpalende woningen. 

De stad Zutphen kan niet volhouden dat er geen geld is, zie mijn opsomming. In dezelfde memo aan 

u gericht lees ik dat het college de veiligheid van bewoners en leefbaarheid van de gemeente 

belangrijk vindt. Waarom dan al dat getreuzel? 1000 gezinnen ondervinden dagelijks de gevolgen van 

de hoogspanningsleidingen en lopen grote risico’s. Als raad en college zou je dat niet moeten willen. 

Kom met een plan dat aansluit bij de uitgangspunten van het provinciale beleid en u hebt de helft 

van de financiering binnen. 

Ik wil u graag bedanken voor uw aandacht. 


